
Møtetidspunkt 25. januar 2022 

Møtested Scandic Victoria 

Møteleder Gyda Austin 

Antall m gjester og 
observatører 

Tilstede 21 personer inkl 1 observatør. 

 

  

  

  

Hovedtema Internt møte i klubben – orienteringer og drøfting 

Foredragsholder  

Kort om foredraget President Gyda Austin innledet møtet med å gi noen kommentarer om 
innhold, forberedelse og organisering av møtene vår. Hun la vekt på at vi 
også må passe på de sosiale møteplassene. Dugnader er slike plasser. 
Medlemsmassen  er nå 50, målet er 55. 

PR kommunikasjon, være presis med møter internt og eksternt.  Tips info 
om kommende møte neste uke. 

Medlemskapskomiteen:  Margit hadde tidligere informert  om arbeidet. 

Sosialt program savnes, må komme i gang når pandemien er lettere. 

Klubben har som mål å ha med minst 2 ungdommer på den årlige Ryla-
konferansen som arrangeres på Honne i april.  Stein Ivar Lien og Aril 
Bjørkøy tok opp utfordringen med å motivere ungdommer til å bli med. 
Kan et samarbeide med Ungt Entreprenørskap elle de videregående 
skolene i byen være aktuelt? 

Programkomite; Aud informerte om spennende program fremover. 

Kristin Helland:  Poengterte, bruk mikrofon rett på  og reis dere opp,  

Referent Øistein Lind. 

Neste møte Tirsdag 1. februar kl. 1900 på Scandic Victoria 

Neste referent Anders Ole Hauhlid 

 


